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Hamnvik, 25.02.2014 
      Godkjent:  
 
 

______________________________ 
Roy-Helge Andreassen 

 
 
 

_____________________________ 
Jim Kristiansen 
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Saker til behandling 

12/14 Søknad om dispensasjon lok. 11363 Enkeltstein/Govika i 
Ibestad 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 25.02.2014 12/14 

 
 

 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Ibestad kommune anbefaler en økning av maksimalt tillatt biomasse (MTB) fra 
4500 tonn til 5900 tonn MTB på lokalitet 11363 Enkeltstein/Govika, Ibestad 
Kommune.  

2. For at dette skal la seg gjøre, godkjenner Ibestad kommune en utvidelse av 
arealet som denne lokaliteten beslaglegger i henhold til vedlagt kartskisse. 
Det forutsettes av anleggets fortøyninger ikke blir plassert utenfor FFNFA 
området (se kartdelen av den gamle kystsoneplanen for Ibestad kommune) 
 

 
Møtebehandling 
 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 

 
1. Ibestad kommune anbefaler en økning av maksimalt tillatt biomasse (MTB) fra 

4500 tonn til 5900 tonn MTB på lokalitet 11363 Enkeltstein/Govika, Ibestad 
Kommune.  

2. For at dette skal la seg gjøre, godkjenner Ibestad kommune en utvidelse av 
arealet som denne lokaliteten beslaglegger i henhold til vedlagt kartskisse. 
Det forutsettes av anleggets fortøyninger ikke blir plassert utenfor FFNFA 
området (se kartdelen av den gamle kystsoneplanen for Ibestad kommune) 

 
 
[Lagre]  
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13/14 Søknad om støtte til rullestolheis ved Andøarja 
aktivitetssenter 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 25.02.2014 13/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet ber rådmannen innarbeide tilskudd i budsjettet for 2015. 
 
 
Møtebehandling 
Formannskapet hadde befaring på Andørja aktivitetssenter. 
 
Eva Nilssen ber om at hennes habilitet vurderes. 
Eva Nilssen vurderes enstemmig som inhabil og fratrer møtet. 
 
Forslag fra Jim Kristiansen (AF): 
Formannskapet ber rådmannen innarbeide tilskudd i budsjettsalderingen for 2014. 
 
Votering 
Rådmannens forslag ble vedtatt mot to stemmer (Roy-Helge Andreassen SP og Jim 
Kristiansen AF). 
Ved stemmelikhet er ordførers stemme avgjørende. 
 
Vedtak 
Formannskapet ber rådmannen innarbeide tilskudd i budsjettet for 2015. 
 
 
 
 
[Lagre]  
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14/14 Høringsutkast - Felles bibliotekplan for Astafjordbibliotekene 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 25.02.2014 14/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet vedtar å legge forslag til regional bibliotekplan for 
Astafjordbibliotekene ut til offentlig høring. 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak 
Formannskapet vedtar å legge forslag til regional bibliotekplan for 
Astafjordbibliotekene ut til offentlig høring. 
 
 
 
 
[Lagre]  
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15/14 Styrings- drøftings- og orienteringssaker - 
Formannskapsmøte 25.02.2014 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 25.02.2014 15/14 

 
 

 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
 

Styringssaker:  
1. TI på TOPP 

 

Drøftingssaker 
 

Orienteringssaker 
1. Rådmannens orientering 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 
Styringssaker:  

TI på TOPP 
a) Mineraler Breivoll 

Leder PNU Trond Hanssen informerte. 

b) Fylkesvei 848 

Ordfører Dag Sigurd Brustind informerte om planer vedrørende stenging av vei i 

byggeperiodene.  Det ble informert om den nye ferga. 

c) Høyhastighetsfiber 

Informasjon ved ordfører.  Kontakt med bredbåndsfylket Troms om drift. 

Kontakt med entreprenør vedrørende utbygging. 

d) Sykefravær 

Personalsjef Roald Pedersen informerte.  Sykefraværet for kommunen generelt har 

gått ned i 2013.  PRO-tjenesten har en økning.  Fokus på arbeidsmiljø. 

e) Arealplan 

Leder PNU Trond Hanssen informerte. 

f) Oppgradering skole. 

Leder PNU Trond Hanssen informerte.  Byggetegninger over begge alternativer 

ble gjennomgått. 

g) Fortau Hamnvik 

Leder PNU Trond Hanssen informerte. 
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h) Havn Engenes 

Leder PNU Trond Hanssen informerte.  Det har vært avholdt folkemøte.  Mange 

innspill er mottatt. 

i) Servicenivå 

Personalsjef Roald Pedersen informerte. 

j) Økonomi tilpasset drift. 

Personalsjef Roald Pedersen informerte. 

 

 
Orienteringssaker 

1. Rådmannens orientering 

Gjennomgang av utlyste stillinger 

 

2. Ordførers orientering 

- Representanter til innstillingsgruppe, rådmannstilsetting. 

- Evaluering av permisjonsreglement og godtgjøringsreglement. 

- Einar Gelius er tilsatt i Lom. 

- Møte med IBOS. 

 
Spørsmål fra formannskapet 
 

a) Jim Kristiansen – Anskaffelse av brannbiler 

Leder PNU Trond Hanssen svarte 

 

b) Roy-Helge Andreassen – Spørsmål vedrørende prosessen om salg av lokaler til Polar 

energi 

Fungerende rådmann Roald Pedersen og ordfører Dag Sigurd Brustind svarte. 

 

 

 

 

 

 

[Lagre]  
 
 


